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Gosia: Kaj se vam je zdelo pozitivno v procesu vzpostavljanja stikov? 

 

Swaruu: Razen nekaj ljudi, ki smo jih spoznali in videli, o samem stiku ne morem dodati ničesar 

pozitivnega. V procesu smo našli zelo plemenite in zanimive ljudi. Projekt "Prvi stik" je bil uspešen 

z vidika informacij, ki smo jih iz njega prejeli mi in Federacija. Vendar smo kot splošne podatke o 

univerzalni človeški populaciji, in ne govorim o posameznikih, ugotovili, da je vse skupaj precej 

obupno. Posamezna oseba je lahko zelo prebujena ali pa je zelo prebujena, toda na splošno kot 

rasa niste. Množičnega stika ne vidim kot izvedljivega. 

 

Gosia: Ljudje, s katerimi ste se pogovarjali v tej fazi, so bili ljudje iz duhovnega in ufološkega 

"sveta" ali s katerega koli področja življenja? Tudi ljudje, ki nikoli niso vedeli za NLP-je? Ker si 

predstavljam, da bodo rezultati odvisni od tega. 

 

Swaruu: S katere koli točke ali dejavnosti v življenju. Običajni ljudje z običajnim življenjem po 

vsem svetu. S poudarkom predvsem na Latinski Ameriki in Rusiji. 

 

Robert: Kako bi lahko vzpostavili bolj neposreden stik s človeštvom? Glede na to, da to ne more 

biti prek politikov in verskih voditeljev. Glede na težave družbenih omrežij. Kako bi lahko 

vzpostavili množični stik s človeško populacijo? 

 

Swaruu: To je del problema, zaradi katerega se mi množični stik ne zdi izvedljiv. Kajti ne le, da 

niste pripravljeni na tak stik kot rasa ali kultura, ampak vam isto pomanjkanje priprav preprečuje, 

da bi imeli za to sredstva. Do množičnega stika ne bi moglo priti z individualnimi sredstvi, vaši 

primeri kažejo, kaj se zgodi, ali pa zato, ker medije nadzorujejo vlade. 

 

Vi in vaši kanali niste bili idealno sredstvo za to, da bi se nam predstavili, vendar zato, ker ni 

idealnega, ne za kaj drugega. Rečeno je, da če bi bili resnični, bi stopili v stik z ljudmi z večjim 

rangom / verodostojnostjo / pomembnostjo ali čim drugim, kot sta vi dva. S človeškega vidika mi 

je ta koncept težko razumljiv. Ni idealnega medija. Ni idealnega načina, kako bi se lahko oglasili. 

Sredstva so omejena tudi zaradi same narave miselnosti ljudi. Zato nobeno posebno sredstvo ne 

more predstaviti teh informacij. 
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In v primeru seznanjanja s stiki prek vlad tudi to ni izvedljivo, ker z nami ne sodelujejo. Sledijo 

svojim lastnim načrtom in obveščanje o nas je v nasprotju z njihovimi načrti. Tako ni možnosti za 

množični stik. 

 

Robert: Kako bi lahko prebivalstvo pripravili na stik? Ali se je treba pripraviti? V primeru stika. 

 

Swaruu: Za stik ni priprav kot izoliranega protokola. Pomeni duhovno rast in rast zavesti, ki ju 

splošna populacija še ni dokazala. Vse gre z roko v roki in to lahko opazujete sami glede na to, 

kako slabo se obračate drug na drugega. 

 

Sem smo prišli pod predpostavko, da je ljudi napadla krivično regresivna rasa in da takšen napad 

krši dolg seznam zakonov in pravil interakcije med rasami. Zato je treba ljudem pomagati. Toda v 

resnici je s tem, kar smo ugotovili ob skrbni analizi razmer in že tukaj, da do te regresivne invazije 

ni prišlo s strani ene ali dveh določenih ras, temveč s strani cele množice ras in regresivnih entitet. 

Pri preučevanju, zakaj je prišlo do te množične invazije, smo ugotovili, da je poseben razlog ta, da 

so ljudje sami tisti, ki ustvarjajo problem, množica tu prisotnih regresivnih ras pa so le 

oportunistične entitete, ki v svojo korist izkoriščajo razmere, v katerih so in razmere, ki jih 

ustvarjajo ljudje sami. 

 

Ugotovili smo, da če imajo ljudje zmeden, shizofren um, poln težav, zamer in predsodkov, in ne 

morejo zapustiti svojih odvečnih miselnih shem, ki jih ne vodijo nikamor, lahko ustvarijo le enako 

shizofreno, nemirno in regresivno družbo. To je kot vrsta bakterij, ki napadajo telo kot 

oportunisti, ker je to telo šibko iz drugih razlogov. 

 

Gosia: Razumem te Swaruu in vidim to s tvoje perspektive. Ne želim opravičevati ljudi, po drugi 

strani pa mi gre to vprašanje naravnost v srce in ne morem, ne odgovoriti. Če ljudje, kot si rekla, 

ustvarjamo problem, je to zato, ker je bilo to, kar nam povzroča problem, VKLJUČENO V NAŠE 

SPOMINE. V sebi nosimo veliko travm, bolečine, manipulacij in strahu, ki pa se NISO GENERIRALI 

sami od sebe. Samo poglejte zgodbo o Atlantidi, Lemuriji in drugih. Pred tem smo bili Lemurijci 

in tu nismo imeli tega problema, ki bi generiral zlo, v katerem smo zdaj. Bili smo obkroženi z zlom 

in manipulacijo. Padli smo v past! Ne moremo biti obtoženi, da smo edini krivci. Tu so bili in so še 

drugi krivci. Predstavljaj si, da se te invazije, plazilci, 3D Matrica ne bi nikoli zgodili, Lyrci bi razvili 

DRUGO pot. O tem sem prepričana. 

 

Swaruu: Toda tisti, ki ustvarjajo Matrico, so ljudje in ne regresivne entitete ali archoni. Ljudje so 

ustvarili okolje, ki je ugodno za razvoj teh regresivnih oportunističnih entitet na Zemlji. In s tem 

se ustvarja začaran krog, v katerem bodo oportunistične entitete premikale stvari po svoji meri, 

da bi preprečile človeštvu, da se jih osvobodi, ker so v udobnem okolju. To je začaran krog, v 

osnovi pa so vzrok zanj ljudje sami in njihova naravnanost kot kulturne rase ali vrste. Zato so, ali 

so lahko samo oni tisti, ki lahko uporabijo trajno rešitev. 

 



Robert: Zlo na Zemlji eksponentno narašča, zaradi česar se ljudje NE prebudijo ali nimajo niti 

kančka upanja, da bi se iz vsega tega rešili. Menim, da ga je treba v tem izjemnem primeru 

obravnavati izjemoma. 

 

Gosia: 3D Matrica zatiranja: Ljudje je NISO vzpostavili. Ljudi ni mogoče zares kriviti, ker so šibki, 

ko pa jih zaradi iste supresije, ki jo je postavila federacija, postajajo vse šibkejši in kjer jih 

obkrožajo paraziti. Šibki smo zato, ker je proti nam veliko več, da bi bili močni. Oprosti, vendar 

čutim veliko strast do človeštva. Preziram regresivne Reptile in to, kar počnejo. In če smo ljudje 

šibki, je to posledica številnih dejavnikov, ki smo jim bili izpostavljeni skozi tisočletja. Zaradi vsega 

tega smo postali zelo šibki. Tega ne govorim zato, da bi lahko vse naredili za nas, prebuditi se 

moramo in izstopiti iz načina žrtve, se poustvariti in ponovno odkriti, vendar morate tudi 

razumeti, zakaj smo postali šibki. Imeti sočutje. 

 

Swaruu: Tu je še ena težava, ki ni bila omenjena in je z njo povezana. Zakaj se zvezdne rase ne 

pokažejo na splošno. Še en razlog: Ni jasne meje med tem, kje se konča človeštvo in kje se začnejo 

zvezdne rase. Prepletajo se, spletajo in to povzroča še več težav pri razumevanju kot to, kar se 

dogaja z vidika povprečnih umov na Zemlji. To tudi pomeni, in to po logiki stvari, da so težave, ki 

jih ustvarjajo ljudje in ki povzročajo ustrezne okoliščine za nastanitev oportunističnih regresivnih 

ras, tudi posledica ali pa imajo korenine v težavah drugih zvezdnih ras, ki so jih njihova zvezdna 

semena sama uvozila na Zemljo, s tem pa ustvarila veliko juho zmede in kolektivne shizofrenije, 

ki se odraža v enako zmedeni in shizofreni družbi. 

 

Gosia: Uau. O tem še nikoli nisem razmišljala. Torej je situacija tukaj problem vseh? 

 

Swaruu: Da, med vrstami ni jasne meje, vse je prepleteno. Zato ljudje ne razumemo zlahka 

pojma, kaj je biti Nezemljan ali ne. V starodavnih časih sem bila tam in tam so bile duše, ki zdaj 

živijo drugje ali na Zemlji. Vse je prepleteno. Vaši problemi na Zemlji so tudi naši problemi. Če se 

nešteto zvezdnih ras odpravi tja dol, da bi izkusilo, "kako je biti človek, ki živi na Zemlji", je rezultat 

seveda cela zmeda. Tukaj vsaj vemo, kdo je kdo, zato se med seboj spoštujemo. Tam spodaj pa 

ne veš, kdo je kdo in vsak hoče vsiliti svoja stališča in vrednote. 

 

Gosia: Da. Zaradi tančice pozabe, ki je bila naložena tudi nam, nihče ne ve, kdo je. To še bolj 

prispeva k zmedi. Ljudje smo pogumni in naredimo, kar se da, z malo razumevanja, ki ga imamo, 

saj nam je bilo preostalo razumevanje ODVZETO. 

 

Swaruu: Razlog, zakaj je človek takšen, kot je, ni le v pomešanih vrednotah ali v najrazličnejših 

rasah tam spodaj. Tudi zato, ker je večina prvobitnih ljudi, tistih, ki so že dolgo časa ljudje, 

doživljala travmo za travmo na strašnih ravneh, od poplav do sprememb polarnosti Zemlje. 

Poplave se sčasoma premagajo, sprememba polarnosti planeta pa pomeni, da po zraku letijo 

skale v velikosti gora. To je povzročilo shizofrenijo v človeških glavah. Tu podpiram koncept, da je 

EGO posledica velike travme, ki ima za posledico uničenje ali razpad jaza, zato ljudje vse življenje 

iščejo smisel življenja, "njegovo drugo polovico", da bi pojasnili, kaj so, ker je bilo razdrobljeno na 



dvoje, na ego in nezavedno. Le s povezavo enega z drugim ali z združitvijo obeh lahko vstopite v 

jaz, ga ustvarite ali si ga povrnete. 

 

Še ena stvar: Človeško bitje kot rasa bo storilo nemogoče, da bi se izognilo soočenju z lastnimi 

sencami. To so vaše sence. Razlog, zakaj ta družba ne napreduje, je v notranjem zanikanju, ki ga 

ima vsak izmed vas, ko se sooča s svojim nezavednim. To je tisto, kar vidim. In sem prišla sem, da 

povem, kaj vidim, ne da bi bil priljubljena. 

 

Primer: Če že menite, da ste se prebudili glede dogajanja v svetu, depopulacije, transhumanizma, 

agend množičnega nadzora in populacijskega inženiringa ... Zakaj vas večina še vedno hodi v 

trgovino in kupuje svoje transgene Doritos Nachos in Coca Colo ter sedi in gleda svoj Facebook 

na svojem novem radioaktivnem mobilniku 5G? Ljudje imajo sami nadzor nad tem, kaj počnejo. 

Ne krivite Reptilov in to je to. Sami ste si tirani. 

 

Robert: Mislim, da je težava v tem, da nam Matrica oziroma ta nadzor uma ne omogoča, da bi 

sprejemali prave odločitve. Vleče nas v vedno globlje in globlje dele vodnjaka. Intelektualno-

duhovno gledano. 

 

Swaruu: Začaran krog. 

 

Gosia: Zato po mojem mnenju za to ne morete kriviti samo ljudi (ne da bi to počeli vi, če bi bilo 

tako, se ne bi pogovarjali tukaj). Tukaj nismo edini sokrivci. To je moja poanta. Eno je množični 

stik, drugo pa je, da se nam še naprej pomaga na druge načine. Spremljati razmere. 

 

Swaruu: Ne trdim, da ste krivi samo vi. Toda, kot sem rekla, vse je prepleteno z drugimi rasami. 

Ljudje so zvezdni ljudje . Zvezdni ljudje so ljudje. (orig.: Humans are the stellars. The stellars are 

the humans.) Njihova življenja so bila zasnovana pred vstopom, zato je vaša katastrofa, da jo 

pospravite. Ker odkrito povedo in pokažejo, da je ta katastrofa tisto, kar želijo doživeti. Tisti, ki se 

naveličajo katastrofe, se vanjo ne vračajo. To je vaša lastna odločitev, nima nobene zveze z 

archoni, ki vas silijo v reinkarnacijo, vse se ustvarja v vaših glavah. To je le nadzor uma. Sami si 

želite reinkarnacije. "Poglejmo, ali lahko tokrat kupim tisti rdeči ferrari, ki ga v prejšnji inkarnaciji 

nisem mogel." Ne pravim, da pri ljudeh ni pozitivnih vidikov, ker so, in ker so oni tudi popolna 

mešanica neštetih ras. Vendar tu ne govorim o dobrih stvareh. Osredotočam se na problem. 

 

In o tančici pozabe, je posledica delovanja ali osnovne dinamike zakonov magnetnih frekvenc, ne 

pa kakšne tehnologije ali načrta. Gre le za to, da visoka frekvenca ni združljiva z nizko frekvenco 

3D. Ta mehanizem tančice pozabe je popolnoma enak mehanizmu, s katerim med spanjem 

pozabljate tudi svoje sanje. 

 

Ni se vam treba spomniti, kdo ste bili prej. S tem, kar veste, da si danes želite zase, je dovolj, da 

za to nekaj storite. Človek je nagnjen k stagnaciji. Še pred približno 130 leti je bil glavno prevozno 



sredstvo konj. Danes se ukvarjate, oziroma se še vedno ukvarjate z batnim motorjem z notranjim 

izgorevanjem. Ostaja vam udobno. In s tem dopuščate negativne interese zatiranja tehnologij. 

 

Če se počutite kot žrtve, o čemer ne dvomim, da ste, to še ne pomeni, da se morate zanašati na 

druge rase, da vas bodo rešile. To je VAŠA odgovornost, nekaj storite, ne čakajte na "množični 

vzpon" ali množične aretacije skorumpiranih politikov. Vsak od vas nekaj stori že danes, saj 

majhne stvari ne obstajajo. Vsako dejanje, naj bo še tako majhno, povzroči veliko spremembo. 

 

Gosia: Poglejte me, kako razmišljam, da smo se v zadnjih 100 letih tehnološko zelo spremenili. 

 

Swaruu: Z mojega vidika niste veliko napredovali, Gosia. To je le vprašanje primerjalnega vidika. 

Ne vidim velike razlike med modelom Ford T iz leta 1922 in modelom Ford Edge iz leta 2019. 

Pravzaprav se mi zdi model Ford T iz leta 1922 v marsičem boljši od modela Ford Edge 2019. Zakaj 

ta potreba po povečanju kompleksnosti vozila do stopnje, ko ga ni več mogoče popraviti? Prav 

tako še naprej uporabljate radio in mikrovalovne pečice. 

 

Gosia, razumem, zakaj želite zaščititi ljudi, vendar na ta način ščitite le miselnost žrtve. Nekdo jim 

mora reči, naj vstanejo s svojih udobnih stolov in začnejo nekaj delati v zvezi s problemom. Ne 

dvomim, da ste žrtve, seveda ste, ... toda, ... kaj boste glede tega storili danes? 

 

Nihče vam teh stvari ne pove dovolj, nekdo mora priti in to povedati, če vam je to všeč ali ne in 

tudi to pomaga. In tu ne govorim o posameznih ljudeh, saj so tam zelo dragoceni ljudje in veliko 

jih je. Govorim o človeštvu na splošno in govorim tudi o tem, kaj lahko stori vsak izmed vas. Ni 

majhnih stvari. Vse, tudi najmanjše dejanje, prinaša velike spremembe. 

 

Robert: Zdi se, da je pri projektu "Prvi stik" sodelovalo veliko Taygetcev. Zakaj je zdaj tega 

sodelovanja manj? Govorim o Taygetcih, saj ste nam najbolj podobni. Ali je to zaradi 

nezainteresiranosti? 

 

Swaruu: Nismo edina vam podobna rasa. Sodelovalo je veliko ras. Le da je bila takrat "napadalna" 

sila Federacije za "osvoboditev Zemlje" pod poveljstvom Taygete, pod Asketom in Rashell iz 

Temmerja, vsi drugi pa so jih koordinirali. Zdaj so to Centauri. To sodelovanje danes ni podano 

predvsem zato, ker se je projekt Prvi stik bolj ali manj končal z novembrom 2016. 

 

Namen oziroma končni cilj tega projekta je bil že dosežen. Iz zapletenih razlogov je taygetska rasa 

umaknila svojo komunikacijsko prisotnost iz okolice Zemlje. 

 

Predvsem zaradi pomanjkanja zanimanja, ki ga je povzročilo pomanjkanje rezultatov in 

sprememba pogleda na to, kaj se v resnici dogaja na Zemlji (sprememba invazije regresivnih ras 

na težave, ki jih ljudje notranje sami ustvarjajo), in ker smo se vprašali, zakaj bi namenjali toliko 

truda in sredstev veliki floti taygetskih ladij, ki so večinoma le v orbiti in ne delajo ničesar. In kot 

sem rekla, ali pa zaradi mene kot Swaruu, se je prisotnost Taygete tukaj v zemeljski orbiti zdaj 



zmanjšala na eno samo ladjo. Po mojem mnenju ne potrebujemo več kot ene ladje. In tudi zato, 

ker je danes le še približno deset ljudi, ki se pogovarjajo z ljudmi ali z njimi lahko navežejo stik, 

tako, da je večinoma vse prepuščeno le dvema osebama, Anéeki in meni. 

 

Gosia: Rekla si, da večina ni pripravljena na množične stike. Kaj torej nameravate storiti s tisoči, 

ki so in za to prosijo s takšnim pričakovanjem in hrepenenjem? 

 

Swaruu: Z omejitvami, glede katerih se lahko strinjamo ali pa tudi ne, vam bomo pomagali, 

kolikor lahko. Kljub temu pa vam dajemo razumeti, da morate zaupati sebi, zaupati svoji presoji 

in se premakniti naprej brez neposrednega stika, ker to ni potrebno. Zaradi tega je celo invaziven 

in ima včasih negativne učinke na same kontaktne osebe. Razumeti morate, da so nezemljani vi 

sami. Nas ne potrebujete. Tam spodaj na internetu in v knjigah je že dovolj, z lastno inteligenco, 

ki ni majhna, lahko pridete do svoje resnice in ta je enako veljavna kot naša tukaj. Ne morete biti 

odvisni od stika. 

 

Gosia: Ali se tudi druge rase ukvarjajo s študijami? Ali se strinjajo z vašimi ugotovitvami? Ali imajo 

enake podatke? 

 

Swaruu: Da, vsaka rasa izvaja svoje študije. Mi nismo edini. Med aktivnejšimi na internetu in 

poleg nas so še Enganci, Solatijci, Ummo in Sassani. Vsak na svoj način, vendar so trenutno 

množično prisotni na družbenih omrežjih. Mi smo trenutno v zelo majhni manjšini, v bistvu samo 

dva. In na žalost, DA Gosia, se strinjajo. To sem že delila v Svetu Federacije na andromedanski 

ladji, s čimer so se v celoti strinjali. Več teh ras, pri čemer omenjam predvsem Engane in Solatijce, 

je v družabnih omrežjih, imajo podatke in so prišli do enakih zaključkov kot mi, Taygetci. 

 

Gosia: Zakaj torej nadaljujejo stike v družabnih omrežjih? Zakaj se ne upokojijo tako kot vi? Kaj si 

še vedno prizadevajo doseči? 

 

Swaruu: Njihovi načrti niso toliko pod nadzorom oziroma niso za nadzor. Njihov namen je 

razumeti družbo in pridobiti metapodatke, da bi lahko oblikovali zamisel ali načrt pomoči, če je 

to mogoče. Toda metapodatki NE spodbujajo. 

 

Gosia/Robert: Kako sta povzdignjenje in energija, ki prihaja iz središča galaksije, povezana s temo 

neposrednega stika? 

 

Swaruu: Povzdignjenje, kot sem že pojasnila, je individualen proces. Z večjim zavedanjem se 

poveča zaznavanje drugih resničnosti, ki so bile prej zunaj dosega posameznika. Več zavedanja 

kot asimilacije, ne toliko kopičenja, razumevanja na splošno. Kopičenje podatkov služi procesu in 

je njegov del, vendar pa so goli podatki neuporabni, če niso obdelani in vključeni v vrednote in 

življenje ter miselno razumevanje posameznika. Prenosni disk z 32 GB podatkov na primer ni bolj 

zavesten od tistega z 8 GB. Vendar pa bi se oseba bolj zavedala, če bi preučila 32 GB podatkov s 



prvega, kot če bi preučila samo 8 GB z drugega (ob predpostavki, da vsebujeta pomembne 

podatke iste vrste). 

 

Energija, ki prihaja iz središča Galaksije, je nekaj običajnega v smislu prostorske dinamike 

energije. Prostor namreč ni vakuum, temveč medij, in kar se dogaja v drugih delih Galaksije, vpliva 

na vse druge kraje, tako kot valovi v ribniku z vodo, ki izvirajo iz neke točke in se nato širijo, dokler 

se ne dotaknejo vseh točk vseh njegovih bregov in vsega, kar je v stiku z vodo. 

 

Čeprav je povzdignjenje osebni proces, se lahko podeli ali zgodi povsem neodvisno od te energije 

iz središča Galaksije. Vendar pa dejstvo, da se frekvence, ki določajo eksistenčne gostote, 

dvigujejo, pomaga oziroma nedvomno spodbuja proces osebnega povzdignjenja, saj oba procesa, 

osebno delo in vedno višja frekvenca, prinašata večjo sposobnost zaznavanja resničnosti, ki so 

bile prej zunaj dosega posameznika. 

 

Gosia/Robert: Če ne bi bilo te energije, ki prihaja iz središča galaksije, bi prišli ali nas pustili pri 

miru? 

 

Swaruu: Znanje, ki smo ga kot rasa pridobili o prihodu energijskih valov iz središča galaksije na 

Zemljo, je bilo dejavnik, zaradi katerega je flota v tem času prišla sem. Vendar obstajajo tudi drugi 

družbeni in politični dejavniki, ki so pripeljali do posebnih razmer na Zemlji, ki so določile, da 

moramo zdaj priti na pomoč, in to ima za nas večjo težo kot sami pozitronski valovi iz središča 

Galaksije. Vendar se vse to združuje. 

 

Gosia: Torej niste tukaj samo zaradi tega, kaj bi se lahko zgodilo, če bi Van Allenovi pasovi zaradi 

te energije izhlapeli? 

 

Swaruu: Da, nadzor nad postopnim propadanjem Van Allenovih pasov je pomemben dejavnik, ki 

tvori enega od parametrov misije. To, kar ohranja pasove, je mehanizem, odvisen od zelo starih 

jedrskih reaktorjev. Ti bi lahko nenadoma odpovedali, kar bi imelo neželene posledice. 

 

Dejstvo, da so bili uporabljeni jedrski reaktorji na osnovi obogatenega urana, zelo podobni tistim, 

ki se uporabljajo na Zemlji, in ne naprednejši sistemi, je posledica domneve, da bi se, če jih nihče 

ne bi oskrboval in vzdrževal, sami od sebe postopoma izklopili in počasi osvobodili Zemljo iz Van 

Allenovih pasov. Tega ne bi bilo mogoče doseči z reaktorji z ničelno točko energije. Kljub temu je 

zaželen nadzorovan propad in ne prepuščanje procesa naključju. Le kot posledica postopnega 

odpovedovanja starodavnih energetskih mehanizmov. 

 

Gosia: Okej. Še eno vprašanje: Rekla si, da ste odkrili, da so ljudje bolj matrični, kot ste si 

predstavljali, in da niso primerni za neposreden stik. Toda, če mi dovoliš, da se za trenutek vrnem 

k temu: če smo tako matrični, je to zato, ker z nami zelo dobro manipulirajo, ker nas ima Kabala 

v svojih rokah. In čutim, da nas, te izgubljene duše, zato ne smete pustiti v rokah upravljavcev, 

pustiti nas v tej stiski, ker bomo le še bolj in bolj propadali, enako kot organizem, ki ga napadejo 



vse vrste parazitov in postaja vse šibkejši in šibkejši. Če še niste pripravljeni na uradni stik, ali nam 

boste še naprej pomagali, tudi, če ne bo šlo za neposredni stik? 

 

Swaruu: Moj sklep je, da morata pomoč in zavedanje priti z druge strani, prek sprememb znotraj 

pred-rojstnih dogovorov. Vendar je to zapleteno, ker ste potopljeni v svoje miselne zanke, v svoje 

začarane kroge. Kabala in skorumpirane vlade so produkt istih ljudi. Odražajo vas in izvirajo iz vas. 

Ljudje imajo vlade, ki si jih zaslužijo, to gre z roko v roki. Količina vlad je obratno sorazmerna s 

stopnjo zavesti ljudi. 

 

Gosia: Torej za zdaj ideje o tem, da bi uradno postali znani v letu 2020, niso več na dnevnem 

redu? 

 

Swaruu: Niso več na dnevnem redu, ne. Če se bo to zgodilo, to ne bomo mi ali Federacija. Čeprav 

se nikoli ne vežemo na zaključke ali določene podatke, vedno se spreminjamo in razvijamo. To je 

del narave mislečega bitja. Nič ni fiksno, zato to ne pomeni, da se stvari morda ne bodo 

spremenile in stik bo vzpostavljen. Toda glede na podatke, ki jih imamo, to ni ugodno. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Prevedel: Stane 


